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DATA PROTECTION DISCLAIMER / CLAUSE DE NON-RESPONSABILITE

Please do not forget to tick the box below to authorise the EJTN to collect and process your personal data – ticking the box is mandatory in order to take part in an EJTN activity.

|_|  Giving consent to EJTN to collect and process your personal data is a prerequisite for participating in EJTN activities. By checking this confirmation box, I hereby consent to EJTN collecting and processing my personal data for the exclusive purposes involved with participating in EJTN’s activities. For details on data privacy and how EJTN processes, shares, transfers, uses and protects your private data as well as your rights, please consult EJTN’s website for the full Data Protection and Privacy Statement. 

Veuillez ne pas oublier de cocher la case ci-dessous pour autoriser le REFJ à collecter et traiter vos données personnelles – il est obligatoire de cocher la case pour participer à une activité du REFJ.

|_|  Donner son consentement à EJTN pour collecter et traiter vos données personnelles est une condition préalable à la participation aux activités du REFJ. En cochant cette case de confirmation, je consens à ce que le REFJ collecte et traite mes données personnelles aux fins exclusives de participation aux activités du REFJ. Pour plus de détails sur la confidentialité des données et la manière dont le REFJ traite, partage, transfère, utilise et protège vos données privées ainsi que vos droits, consultez le site Web du REFJ pour obtenir la déclaration complète de protection des données et de confidentialité.


	INFORMATION ON THE EVENT / INFORMATION SUR L’ACTIVITE



Type of event / Type d’activité : BILATERAL EXCHANGE FOR COURT STAFF / ECHANGE BILATERAL ENTRE GREFFIERS
Venue/ Lieu : 
Starting date & time / Date et heure de début :	
Final date and time / Date et heure de fin : 
Responsible contact person / Personne de contact responsable : 



Place and date	Signature


	Name
Réseau Européen de Formation Judiciaire/European Judicial Training Network (aisbl)
Rue du Commerce 123, B-1000 Bruxelles; Tel: +32 2 280 22 42; Fax: + 32 2 280 22 36;
E-mail: ejtn@ejtn.eu  
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